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Aantal Bestelnummer Auteur Titel Pim/Leeftijd NBDBiblion prijs

2020502539 Bordiglioni, Stefano De witte merel (Lekker kort) A € 9,13 

2020292348 Doyon, Patrick De sandwichdief A € 15,94 

2020513285 Hai, Magdalena De nachtmerriewinkel en de verdwenen tanden A € 11,24 

2020470494 Hoffman, Marjon Nooit zeggen dat je nichtje mooi kan zingen! (De regels van Floor) A € 13,61 

2020141315 Schutten, Jan Paul Hoe wordt je grappig als je niet leuk bent? A € 12,83 

2020465654 Stilton, Geronimo De stenen grapjas A € 11,24 

2020455428 Umansky, Kaye Heksenweek A € 14,39 

2019461373 Vereijken, Anja Net als Einstein (Zoeklicht dyslexie) A € 12,05 

2019393284 Fosgitt, Jay P. Jacht op het spook (Club Donald Duck, dl-2) B € 14,36 

2020130434 Honingh, Tineke Chip & Bos B € 14,40 

2020481618 Hop, Rico Dwars & co B € 13,61 

2021060138 Jacobs, Annet De tiktok challenge B € 12,83 

2020141261 Leeuwen, Joke van Ik heet Reinier en ons huis is afgebrand B € 15,94 

2020303769 Rutter, Helen De jongen die iedereen laat lachen B € 17,51 

2020513286 Sandnes, Hans Jorgen De duistere diepte (Krypto, dl-1) B € 14,36 

2021102249 Verhelst, Marlies Doorzetten! (Het talent van…,dl-5) B € 15,57 

2021145156 Vliet, Helen van Het extra kloeke moppenboek (Applaus voor jou) B € 15,92 

2020470898 Zanib, Mian Planeet Omar: fantastische reddingsmissie B € 14,39 

2019450536 Meijer, Bart Lees dit boek niet! 070 € 15,94 

2020125524 Birley, Shane Het vloggers handboek 528.54 € 12,83 

2020470436 Braun, Christina Paarden en pony's (Superleuke weetjes) 618.41 € 14,36 
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2020114609 Mugford, Simon Messi is de beste (Voetbalhelden) 619.14 € 10,49 

2018445295 Campbell, James Een haai als huisdier?! 634 € 11,27 

2020465984 Santen, Karina van Tuinieren is leuk!: 30 groene ideeën voor kinderen 637.4 € 14,39 

2020235019 Cuesta Hernando, Mario Antarctica 975.2 € 15,96 
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